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Protokół Nr II/II/02 
 z sesji zwyczajnej 

 Rady Powiatu Wejherowskiego 
 z dnia 6 grudnia 2002 r. 

 
Przed rozpoczęciem sesji Pan Czesław Tamkun ofiarował  Radzie Powiatu 
Wejherowskiego rzeźbioną laskę, mającą służyć Przewodniczącemu Rady do 
rozpoczynania i kończenia obrad. Przewodniczący Rady Kazimierz Bistroń 
serdecznie podziękował za dar i rozpoczął obrady. 

 
Ad.1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Wejherowskiego na podstawie listy 
obecności (załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia i dokonał 
otwarcia obrad o godz. 10.00. Następnie  powitał przybyłych gości zgodnie z 
załącznikiem nr 2.  
Przewodniczący zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad sesji. Uwag 
nie zgłoszono. 
W dalszej kolejności Przewodniczący zapytał o uwagi do protokołu z I Sesji 
Zwyczajnej Rady Powiatu Wejherowskiego II kadencji z dnia 19 listopada 
2002r. 
Niniejszy protokół przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.2. 

W dalszej części Przewodniczący Rady poinformował o: 
- wpłynięciu na jego ręce gratulacji z okazji wyboru na Przewodniczącego 

Rady Powiatu; 
- zgłoszeniach o utworzeniu klubu radnych „Wspólnoty Samorządowej” i 

klubu radnych SLD; 
- wpłynięciu oświadczenia Piotra Wittbrodta o zrzeczeniu się mandatu radnego 

powiatu; 
- wpłynięciu pisma księdza Malińskiego, sprzeciwiającego się wybudowaniu 

kaplicy Matki Boskiej Wejherowskiej; 
- otrzymaniu wyroku NSA dotyczącego rozpatrzenia skargi Powiatu na 

uchwałę RIO; 
- wpłynięciu pisma Prezydenta Miasta Wejherowa do Rady Powiatu o 

wyrażenie zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Józefem Reszke; 
- wpłynięciu pism dotyczących dofinansowania inwestycji gminnych z 

budżetu powiatu w roku 2003. 
 
Ad.3. 

Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami (załącznik nr 3) przedstawił 
starosta Józef Reszke. 
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Ad.4. 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego 
Piotra Wittbrodta przedstawił Przewodniczący Rady Kazimierz Bistroń. 
Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.5. 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2002r. 
przedstawiła Skarbnik pani Janina Szalska. 
Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad. 6. 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Powiatu Wejherowskiego 
przedstawił Sekretarz Powiatu Jacek Lass. 
Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad. 7. 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego 
Starostwa Powiatowego w Wejherowie przedstawił Sekretarz Powiatu Jacek 
Lass. 
Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad. 8. 
 Projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia Starosty przedstawił 
Przewodniczący Rady Kazimierz Bistroń.  
W głosowaniu nad powyższą uchwałą na 29 obecnych radnych 28 głosowało za 
przyjęciem uchwały, 1 osoba wstrzymała się od głosu.  
Uchwałę przyjęto zwykłą większością głosów. 
 
Ad.9. 
 Projekt uchwały w sprawie ustalenia ilości i nazw stałych komisji Rady 
Powiatu Wejherowskiego przedstawił Przewodniczący Rady. 
Radny Wiesław Sikora złożył wniosek o utworzenie odrębnej Komisji Kultury, 
Sportu i Promocji Powiatu. Zdaniem radnych klubu jest to niezbędne dla 
dalszego, prawidłowego rozwoju powiatu. Radny Witold Reclaf stwierdził, że 
jeżeli jest taka potrzeba to trzeba ją rozpatrzyć. Zauważył jednak, że 
najważniejszą sprawą jest zabezpieczenie w budżecie na 2003 rok środków 
finansowych na sport i kulturę. Zapytał się jak wygląda powołanie komisji z 
punktu widzenia przepisów prawa, czy jest to zgodne z przyjętym porządkiem 
obrad. Starosta Józef Reszke poparł wniosek klubu radnych SLD. Opowiedział 
się za rozdzieleniem Komisji Edukacji z Komisją Kultury, ponieważ ta pierwsza 
zdominuje drugą. Stwierdził, że środki na kulturę były i będą , trzeba je tylko 
wydatkować racjonalnie.  
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Po czym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem klubu,  
w którym za przyjęciem wniosku były 22 osoby, wstrzymało się od głosu 7 
osób. Wniosek został przyjęty.  
Radca prawny starostwa pani Alina Mańdziuk wyjaśniła, że aby zrealizować 
wniosek na dzisiejszej sesji niezbędna jest zmiana porządku obrad. Ponadto 
przypomniała, że zmiana taka może nastąpić poprzez przyjęcie jej bezwzględną 
ilością głosów ustawowego składu rady tj. 15 osób. W związku z powyższym 
radny Wiesław Sikora wniósł o zmianę w porządku obrad sesji tj. dodanie jako 
punkt 24 uchwały w sprawie powołania Komisji Kultury, Sportu i Promocji 
Powiatu i jako punktu 25 uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego 
Komisji Kultury, Sportu i Promocji Powiatu. Powyższy wniosek przyjęto 
jednogłośnie. 
Następnie przystąpiono do głosowania uchwały w sprawie ustalenia ilości i 
nazw stałych komisji Rady Powiatu Wejherowskiego z w/w poprawkami.  
Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.10.  
 Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu i Finansów   
przedstawił Przewodniczący Rady Kazimierz Bistroń, po czym odczytał 
nazwiska kandydatów, którzy zgłosili akces pracy w komisji: Ewa Daleka, 
Marek Labuda, Seweryn Czoska, Andrzej Dziedzic, Witold Reclaf, Marek Klas, 
Wiesław Szczygieł, Janusz Molak,  Marek Panek, Piotr Pelcer,   Mirosława 
Kuberna. Radny Wiesław Sikora zgłosił ponadto kandydaturę radnego 
Seweryna Czoski, a wicestarosta pani Gabriela Lisius kandydaturę radnej 
Mirosławy Kuberny. 
Następnie przystąpiono do głosowania w/w uchwały.  
Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.11.  
 Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji 
Budżetu i Finansów przedstawił Przewodniczący Rady. 
Radny Witold Reclaf zaproponował kandydaturę radnej Ewy Daleka. Radny 
Wiesław Szczygieł w imieniu klubu radnych ”SAMORZĄDNOŚĆ” poparł 
powyższą kandydaturę. 
Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie, w którym 28 radnych było za 
przyjęciem uchwały, 1 osoba wstrzymała się od głosu.  
Uchwała została przyjęta zwykłą większością głosów. 
 
Ad.12.  

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Bezpieczeństwa i 
Porządku Publicznego przedstawił Przewodniczący Rady Kazimierz Bistroń, po 
czym odczytał nazwiska kandydatów, którzy zgłosili akces pracy w komisji: 
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Grzegorz Gaszta, Mirosław Józefowicz, Zygmunt Treder, Tadeusz Ptach, 
Fryderyk Kaszel, Wacław Seweryn, Mirosław Odyniecki. 
Radny Wiesław Sikora wniósł o wykreślenie z listy nazwiska radnego 
Mirosława Odynieckiego, na co on wyraził zgodę. 
Wobec braku dalszych uwag przystąpiono do głosowania w/w uchwały.  
Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.13 
 Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego przedstawił Przewodniczący Rady. 
Radny Wiesław Sikora zaproponował kandydaturę radnego Mirosława 
Józefowicza.  
Wobec braku innych propozycji przystąpiono do głosowania w/w uchwały.  
Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.14. 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Organizacyjno-Prawnej 
przedstawił Przewodniczący Rady, po czym odczytał listę  kandydatów, którzy 
zgłosili akces pracy w komisji: Marek Labuda, Ludwik Bach, Mirosława 
Kuberna, Seweryn Czoska. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania w/w uchwały.  
Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 

Ad.15. 
 Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji 
Organizacyjno-Prawnej przedstawił Przewodniczący Rady. Radny Wiesław 
Sikora zaproponował kandydaturę radnego Seweryna Czoski.  
Wobec braku innych propozycji Przewodniczący zarządził głosowanie, w 
którym 28 radnych było za przyjęciem uchwały, 1 osoba wstrzymała się od 
głosu.  
Uchwała została przyjęta zwykłą większością głosów. 
 
Ad.16. 
 Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Edukacji przedstawił 
Przewodniczący Rady, po czym odczytał listę kandydatów, którzy zgłosili akces 
pracy w komisji: Wiesław Sikora, Janusz Molak, Grzegorz Gaszta, Gabriela 
Lisius, Kazimierz Bistroń. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania w/w uchwały.  
Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.17. 
 Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji 
Edukacji przedstawił Przewodniczący Rady. 
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Radny Wiesław Szczygieł zaproponował kandydaturę radnego Janusza Molaka. 
Wobec braku innych propozycji Przewodniczący zarządził głosowanie, w 
którym 28 radnych było za przyjęciem uchwały, 1 osoba wstrzymała się od 
głosu.  
Uchwała została przyjęta zwykłą większością głosów. 
 
 
Ad.18. 
 Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Gospodarki, Rolnictwa i 
Ochrony Środowiska przedstawił Przewodniczący Rady, po czym odczytał listę 
kandydatów, którzy zgłosili akces pracy w komisji: Kazimierz Grubba, Janusz 
Zabłocki, Zygmunt Treder, Krzysztof Krzemiński, Zbigniew Bigus, Tadeusz 
Ptach, Witold Reclaf, Marek Klas. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania w/w uchwały.  
Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.19. 
 Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji 
Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska przedstawił Przewodniczący 
Rady. 
Radny Wiesław Szczygieł zaproponował kandydaturę radnego Kazimierza 
Grubby. 
Wobec braku innych propozycji Przewodniczący zarządził głosowanie, w 
którym 28 radnych było za przyjęciem uchwały, 1 osoba wstrzymała się od 
głosu.  
Uchwała została przyjęta zwykłą większością głosów. 
 
Ad.20. 
 Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Zdrowia, Polityki 
Społecznej i Prorodzinnej przedstawił Przewodniczący Rady, po czym odczytał 
listę kandydatów, którzy zgłosili akces pracy w komisji: Ewa Daleka, Piotr 
Pelcer, Zbigniew Bigus, Gabriela Lisius. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania w/w uchwały.  
Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.21. 
 Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji 
Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej przedstawił Przewodniczący Rady. 
Radny Wiesław Szczygieł zaproponował kandydaturę radnego Piotra Pelcera. 
Wobec braku innych propozycji Przewodniczący zarządził głosowanie, w 
którym 28 radnych było za przyjęciem uchwały, 1 osoba wstrzymała się od 
głosu.  
Uchwała została przyjęta zwykłą większością głosów 
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Ad.22. 
 Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej przedstawił 
Przewodniczący Rady, po czym odczytał listę kandydatów, którzy zgłosili akces 
pracy w komisji: Janusz Zabłocki, Wacław Seweryn, Wiesław Szczygieł, 
Kazimierz Grubba, Andrzej Dziedzic, Mirosław Odyniecki.  
Po czym przystąpiono do głosowania w/w uchwały.  
Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.23. 
 Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej przedstawił Przewodniczący Rady. 
Radny Wiesław Szczygieł zaproponował kandydaturę radnego Wacława 
Seweryna. 
Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.24. 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji: Kultury, Sportu i 
Promocji Powiatu przedstawił Przewodniczący Rady, po czym odczytał listę 
kandydatów, którzy zgłosili akces pracy w komisji: Mirosław Odyniecki, 
Leszek Winczewski, Wiesław Sikora, Fryderyk Kaszel, Mirosław Józefowicz. 
Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.25. 

Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji 
Kultury, Sportu i Promocji Powiatu przedstawił Przewodniczący Rady. 
Radny Witold Reclaf zaproponował kandydaturę radnego Leszka 
Winczewskiego. 
Wobec braku innych propozycji Przewodniczący zarządził głosowanie, w 
którym 28 radnych było za przyjęciem uchwały, 1 osoba wstrzymała się od 
głosu.  
Uchwała została przyjęta zwykłą większością głosów 
 
Ad.26. 

Wobec braku chętnych do dyskusji nad sprawozdaniem zarządu 
Przewodniczący Rady przeszedł do następnego punktu obrad. 
 
Ad.27.  

Radny Mirosław Odyniecki złożył interpelację w sprawie planowanej 
likwidacji filii Wojewódzkiego Urzędu Statystycznego w Wejherowie. Zapytał, 
czy Starostwo wydawało w tej sprawie opinię? Radny zauważył, że likwidacja 
w/w jednostki może spowodować duże utrudnienie dla mieszkańców 
Wejherowa i Pucka. 
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Starosta Józef Reszke odpowiedział, że nic nie słyszał na temat likwidacji 
Wojewódzkiego Urzędu Statystycznego. Poinformował, że podejmie rozmowy 
w tej sprawie. Urząd Statystycznie nie jest podległą powiatowi jednostką, jednak 
poprosi o wyjaśnienie przyczyn podjęcia takiej decyzji, jeżeli taka została 
podjęta i czy są możliwości jej wstrzymania.  
 
 
 
Ad.28 
 Przewodniczący Rady udzielił głosu mieszkańcowi Luzina panu 
Bałczykanisowi, który przedstawił informację stanowiącą załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu. Po czym Starosta poinformował, że planuje wizytę w 
Luzinie, będzie więc rozmawiał o poruszonej przez mieszkańca sprawie.  

  Przewodniczący Rady przypomniał obecnym o terminie składania 
oświadczeń majątkowych i konieczności składania informacji o utworzeniu 
klubów radnych. Ponadto przypomniał o złożeniu zdjęć do legitymacji radnego. 
Radny Witold Reclaf zapytał do czego uprawnia legitymacja radnego? Starosta 
odpowiedział, że np. do bezpłatnych przejazdów autobusami MZK w Wejherowie. 
Radca prawny Alina Mańdziuk wyjaśniła, że uprawnienia radnego, określone są w 
art. 21 ust.3 ustawy o samorządzie powiatowym: W związku z wykonywaniem 
mandatu radny korzysta z ochrony prawnej przewidzianej dla funkcjonariuszy 
publicznych. 
 
Ad.17. 

 Przewodniczący Rady – pan Kazimierz Bistroń dokonał zamknięcia  
II Sesji Zwyczajnej o godzinie 12.10. 
 
 
Załączniki: 
1. Lista obecności Radnych na XXVII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
2. Lista zaproszonych gości na XXVII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 
4. Wystąpienie mieszkańca Luzina.  

 
 
 
 

Protokołowała:     Posiedzeniu przewodniczył: 
 

     Alicja Bartosiak 
 
 
 


